
-)
(D

.D Gemeente

oosen
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De paar dagen dat er sinds afsluiting van de Wouwbaan een tijdelijke straatverlichting staat op de
Heirweg, is deze al verschillende keren doelwit geweest van ernstig vandalisme. Dit onderstreept het
gevoel van onveiligheid dat de vele dagelijkse gebruikers van dit 700 meter lange straatje in de
avonduren al lange tijd hebben. De Heinrveg is met motorvoertuigen alleen bereikbaar voor
bestemmingsverkee¡ maar vervuld een belangrijke functie voor voetgangers en fietsers die zich
tussen Roosendaal, Wouw, Kruisland en het buitengebied bewegen. Het is bovendien een populaire

wandelroute.

Overwegende dat de Heirweg in de toekomst - mede door de Leisurepark Roosendaal-plannen - een
nog belangrijkere functie gaat krijgen voor het langzaam verkeer en met het oog op de noodzaak om
innovatief om te gaan met straatverlichting heeft Vitaal Liberaal de volgende vragen:

Klopt het dat het al in de planning zit om de Heirweg tussen de Engebeek en de aansluiting op
de Vroenhoutseweg op termijn te voozien van permanente straatverlichting?
Bent u bereid - gezien hiervoor beschreven urgentie - het plaatsen van die verlichting naar
voren te halen?
Bent u bereid om daarbij de mogelijkheid te bezien om de verlichting uit te rusten met LED-
lampen en bewegingsdetectie, waarmee we meteen ervaring op kunnen doen met deze
duuzame techniek?

Namens de fractie van Vitaal Liberaal,

Jac Wezenbeek
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Klopt het dat het al in de planning zit om de Heirweg tussen de Engebeek en de aansluiting op
de Vroenhoutseweg op termijn te voorzien van permanente straatverlichting?

Binnen het huidige contract beheer en onderhoud openbare verlichting is vooralsnog niet voorzien in
de plaatsing van de bedoelde straatverlichting. De tijdelijke verlichting was geplaatst in verband met
de afsluiting van de Wouwbaan.

2. Bent u bereid - gezien hiervoor beschreven urgentie - het plaatsen van die verlichting naar voren
te halen?

W| zijn uiteraard bereid om te onderzoek welke (financiële) mogelijkheden er zijn om deze verlichting
te plaatsen. Daarnaast willen wij echter ook de noodzaak c.q. urgentie onderzoeken. Op dit wegvak
heeft nooit verlichting gestaan en dat heeft eerder ook niet geleid tot ongewensfe siÍuafies. Nu er
tijdelijke verlichting staat krijgen wij veel meldingen van vandalisme. Het betreft hier ook tijdelijke
verlichting als gevolg van de afsluiting van de Wouwbaan.

De meldingen die nu binnenkomen zijn ook van verontrusfe ouders dat de verlichting weg is of gaat
en hun kinderen over de Wouwbaan moeten fietsen wat een stuk omfietsen is.

3. Bent u bereid om daarbijde mogelijkheid te bezien om de verlichting uit te rusten met LED-
lampen en bewegingsdetectie, waarmee we meteen ervaring op kunnen doen met deze duurzame
techniek?

Zoals in antwoord 2 aangegeven willen wijeerst de mogelijkheden en noodzaak onderzoeken en bij
een duidelijke uitkomst voor de noodzaak van openbare verlichting zijn wij zeker bereidt om daar
duurzame technieken foe fe passen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose
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